
Motion från Tord Jonsson; Förslag till skjutprov inför jakten– Styrelsens 

förslag till beslut 

Tord Jonsson, som representant för jaktkommittén i Änga jaktlag, föreslår att skjutproven 

inför älgjakten skall förändras. De föreslår att det ska skjutas fyra skott på stillastående 

stor älgfigur och fyra skott på stillastående kalvfigur. Alla skotten skall sitta inom 

femmans träffområde, serierna får skjutas med stöd. Jaktammunition får användas. 

De menar att eftersom nära hälften av älgarna vi skjuter är kalvar, bör vi träna på kalvfigurer. 

De menar att vi får väl inskjutna vapen i våra jaktlag när felinställda vapen kan korrigeras 

tidigt i skytteträningen. De menar också att vi får färre skadeskjutningar om vi prioriterar 

skjutträning på stillastående älg. De menar också att skjutträning på löpande älg inte skall 

upphöra, men det ska inte ingå löpande älg i skjutprovet. 

 

Styrelsen konstaterar att det sker ett antal skadeskjutningar i varje lag och de flesta 

skadeskjutningar sker på löpande älg. Att då undanta löpande älg från skjutprovet kommer 

inte att minska skadeskjutningarna. Det är viktigt att övningsskjuta, ju mer man gör det desto 

säkrare blir man. Att då införa ett skjutprov som omfattar åtta skott på stillastående älg leder 

inte till skickligare skyttar. Ett alternativ som finns idag, om man inte vill skjuta bronsmärket 

på banan, är att göra sitt skjutprov på älgstigen. Där finns både vuxna djur och kalvar, 

löpande djur och stående. Går man älgstigen har man i alla fall skjutit 24 skott. Det är i sig 

inte tillräckligt även om 24 skott är fler än 8. Styrelsen anser att det är viktigt att 

övningsskjutningen inför jakten är en fråga som hålls aktuell och diskuteras i lagen.     

 

Styrelsen förslag: motionen avslås. 


